
Referat fra bestyrelsesmøde i GF Farum Kaserne den 13.december 2021 

Tilstede var: Carsten, Michael, Knud, Robert og Hans 

 

1.  Orientering ved formanden omkring drift og vedligehold 

Der lægges forårsløg ved træerne i Garnisonsparken.  

Gentplantning af udgåede hække og fældning af udgåede træer rundt omkring. 

Der har været enkelte klager over saltning. 

Det blev besluttet at iværksætte flytning af hjertestarter fra Golf Residence til Garnisonsvej. 

 

2. Status på naturlegepladsen 

Planklagenævnet har truffet afgørelse om et medlem af kommunalbestyrelsen var inhabil i lokalplansagen. 

Projektet er derfor standset indtil planforholdene er på plads. 

 

3. Status på retssagen mod Holdepunktet 

Foreningen har efter juridisk rådgivning anket sagen. Der afventes svarskrift fra modparten. 

 

4. Statusmøde med kommunen 

Carsten, Michael, Knud og Lars deltager i møder i januar med politikere og forvaltning. Møderne handler 

om retssagen, naturlegepladsen, færdiggørelse af fællesarealer for en række delområder samt 

affaldssorteringsordninger på kasernen. 

 

5. Økonomi 

Budgettet for 2021 ser ud til at holde samlet set. Der er restancer for 335.000 kr. 

 

6. Eventuelt, herunder næste møde 

Robert følger op med DEAS i forhold til tilskødning ved afsluttede byggerier. 

Der har været en føler ude hos Clever i forhold til etablering af fælles ladestandere. De var ikke umiddelbart 

interesserede. 

Der pågår fortsat dialog med kommunen om affaldssortering. Udrulningen er udskudt. 

Administrationsaftalen med Deas tages op til vurdering i bestyrelsen. 



Næste bestyrelsesmøde blev aftalt til den 14. februar kl. 19.30 med regnskab, budget og prioriteringsplan 

for større vedligehold som hovedtemaer. 


